



Oral History FORUM d'histoire orale



**Canadian Oral History Association
Société canadienne d'histoire orale**

Volume 23, 2003

ORAL HISTORY FORUM
FORUM D'HISTOIRE ORALE



Vol. 23, 2003

Canadian Oral History Association / Société canadienne d'histoire orale

Oral History Forum / Forum d'histoire orale

Volume 23, 2003

Editors / Rédactrices

Patricia Skidmore, History, Brescia University College
1285 Western Rd., London, Ontario, N6G 1H2
Fax / télécopieur: 519-858-5137

Larissa Hachinski
L4LH@hotmail.com

The Canadian Oral History Association gratefully acknowledges the support of Brescia University College, London, Ontario, in publishing Oral History Forum.

La Société canadienne d'histoire orale remercie Brescia University College, London, Ontario, pour son appui dans la publication de Forum d'histoire orale.

Notes for contributors / Avis aux collaborateurs

Manuscripts should be addressed to Dr. Patricia Skidmore at the above address. Please submit an electronic copy of each contribution on computer diskette (Word or WordPerfect) as well as one printed copy of the manuscript. Footnotes must be appended at the end of the manuscript.

Les manuscrits doivent être adressés au Dr. Patricia Skidmore à l'adresse ci-dessus. Veuillez envoyer une copie électronique de chaque manuscrit sur disquette (Word ou Word Perfect) accompagnée d'une copie imprimée. Les notes doivent être placées séparément à la fin du manuscrit.

Cover illustration / Illustration de la couverture
P.E.I. Premier Angus MacLean